



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



9-12 May 2007 | **DUBLIN**
9-12 mai 2007

MAY CONFERENCE
MEETINGS OF THE MEMBERS OF AIJA,
THE EXECUTIVE COMMITTEE,
THE COMMISSIONS AND
THE MANAGEMENT COMMITTEES

CONFÉRENCE DE MAI
RÉUNIONS DES MEMBRES DE L'AIJA,
DU COMITÉ EXÉCUTIF,
DES COMMISSIONS ET
DES COMITÉS DE GESTION

SEMINAR
North American Investment
in Europe

SÉMINAIRE
L'investissement nord-américain
en Europe





Introduction

The Irish AIJA members are delighted to host the May 2007 half year conference and seminar in Dublin.

The seminar will examine the business and legal issues arising from North American investment in Europe. It is relevant to any North American lawyer whose practice involves legal issues in Europe and any European lawyer who has dealings with North American businesses or who aspires to build a practice working with North American businesses or law firms.

The speakers will be senior businessmen, lawyers and academics who have direct experience of many issues arising in the context of North American investment in Europe.

By attending the seminar you can

- find out what European counsel for North American multinationals really think about doing business in the different European jurisdictions;
- develop your knowledge of the relevant legal issues for North American companies faced with investment decisions in Europe and faced with ongoing management responsibilities in different European jurisdictions;
- find out what the business leaders of North American corporates believe is necessary to influence them to decide to invest in projects in different jurisdictions throughout Europe;
- learn how such companies address legal issues as diverse as corporate governance, data protection, taxation and repatriation of profits, human resources and competition law;
- hear from leading American lawyers in private practice about handling multi-jurisdiction acquisitions on behalf of their clients.

Dublin is a particularly appropriate venue for this seminar given the major part which American investment has played in the economic growth of Ireland. Ireland's inflows of U.S. foreign direct investment as a share of GDP exceed any other EU country by a factor of three. To put it another way, Ireland has only 1% of the population of the EU (based on the 15 member union) and yet since 1999 it had a volume of foreign direct investment from the U.S. comparable to the ten CEE accession countries with a population of circa 100 million.

These statistics manifest themselves in the fact that Ireland is the European headquarters for many North American multinationals and is truly a country that seeks to link Boston and Berlin.

Ireland's economic development has resulted in the massive development of Dublin city. The low rise skyline is dotted with tower cranes and the city offers a first class contemporary European experience alongside its traditional charm.

We want to ensure that you experience both Ireland old and new and accordingly the social programme will include a traditional Irish night with Irish music, singing and dancing and a separate evening of home hospitality. In complete contrast, the gala ball will be held in very modern surroundings.

The conference and seminar will be held at the Berkeley Court Hotel which is located about two kilometres from the city centre. The Berkeley Court has long been regarded as one of Dublin's best hotels.

The organizing committee looks forward to welcoming you to Dublin.





Les membres irlandais de l'AIJA sont ravis d'accueillir la Conférence de mai 2007 à Dublin.

Le séminaire examinera les questions commerciales et légales posées par l'investissement nord-américain en Europe. Il sera utile à tout avocat nord-américain impliqué dans le monde des affaires européen et vice versa.

Les orateurs sont des hommes d'affaires, des avocats ou des professeurs expérimentés dans ce type d'investissement.

En participant à ce séminaire, vous pouvez

- Découvrir ce qu'un juriste européen d'entreprises multinationales nord-américaines pense réellement de ce que représente le traitement d'affaires dans les différents pays européens
- Développer votre connaissance sur les différentes questions légales auxquelles sont confrontés les investisseurs américains en Europe
- Découvrir comment influencer les leaders des firmes nord-américaines dans leurs investissements en Europe
- Apprendre comment ces sociétés gèrent des questions juridiques aussi complexes que la gouvernance des sociétés, la protection des données, la taxation et le rapatriement des bénéficiaires, les ressources humaines et le droit de la concurrence
- Entendre les plus grands avocats américains expliquer comment gérer des acquisitions multi-juridictionnelle au nom de leurs clients.

Dublin est l'endroit idéal pour organiser ce séminaire vu le succès de l'économie irlandaise et le rôle majeur joué par l'investissement américain dans cette croissance. En Irlande, l'apport d'investissements directs américains

dans le produit national brut représente plus de trois fois celui des autres pays de l'UE. En d'autres mots, l'Irlande n'a que 1% de la population de l'UE (du temps de l'Union des 15 membres) et, déjà depuis 1999, ce pays compte un volume d'investissements directs étrangers en provenance des Etats-Unis comparable aux 10 pays qui ont accédé à l'UE en 2005 avec une population d'environ 100 millions de personnes.

Ces statistiques montrent par elles-mêmes que l'Irlande est le quartier général de nombreuses multinationales nord-américaines et est réellement un pays qui voudrait relier Boston à Berlin.

Le développement de l'économie irlandaise provient du développement massif de la ville de Dublin.

La vue dégagée est parsemée de grues de chantier et la ville offre une architecture européenne de premier plan tout en conservant son charme traditionnel.

Nous voudrions nous assurer que vous fassiez l'expérience des deux aspects de l'Irlande – traditionnelle et moderne – et le programme social comprendra une nuit irlandaise traditionnelle, avec de la musique, des chants et des danses irlandaises ainsi qu'une soirée chez les confrères. A l'opposé de cette Irlande traditionnelle, la soirée de gala se tiendra dans un endroit très moderne.

La conférence et le séminaire se tiendront à l'hôtel Berkeley Court, situé à deux kilomètres du centre de la ville. Cet hôtel a longtemps été considéré comme le meilleur de la ville.

Le Comité d'organisation espère tous vous accueillir à Dublin.



Programme

Seminar

WEDNESDAY 9 MAY 2007

- 18.00 Registration (Berkeley Court Hotel)
19.00 Drinks reception in the Berkeley Court Hotel

THURSDAY 10 MAY 2007

- 08.30 Registration (Berkeley Court Hotel)
09.30 **Welcome addresses and Introduction**
Rory Brady S C, the Attorney General of Ireland
Christian Lundgren, AIJA President
09.40 **Engaging with Corporate America: How a European institution attracts and manages North American investment**
Ferdinand von Prondznski, President, Dublin City University
10.20 **North American Investment in Europe - Trends, Motivation, Influences and Benefits**
William Slattery, Managing Director, State Street International (Ireland) Limited
11.00 Coffee Break
11.30 **Compliance, the Multi-National Challenge of Conflicting Obligations – when culture, local and foreign regulations clash**
Neil Tanner, Associate General Counsel– International, Aramark
12.10 **U.S. and European anti-trust enforcement: Policies and the impact of extra territorial jurisdiction on executives**
Bill Prasifka, Chairman, Competition Authority of Ireland
12.50 Lunch at the Berkeley Court Hotel
14.30 **The business view: Practical challenges of managing intellectual property, data protection issues, defamation and other legal risks in the operation of a worldwide business**
John Herlihy, Head of On-Line Sales & Operations Google EMEA
15.10 **Investment in the Telecoms market in Europe: Legal issues arising for a multi-national player**
Bernard Keogh, General European Counsel, Global Crossing
15.50 Coffee Break
16.20 **When investment goes wrong: Rights, remedies and litigation in Europe from an investor's perspective**
Matthew Shankland and Dominic McCahill, Partners, Weil, Gotshal & Manges
17.00 **Favourable tax climates for North American investment in Europe: Where's hot and where's not?**
Ms Carine Stoffels, Associate, Shearman & Sterling LLP
17.40 **Concluding remarks**
19.30 Irish night at The Merry Ploughboy Public House

FRIDAY 11 MAY 2007

- 08.00 Registration (Berkeley Court Hotel)
09.30 **International Merger Control Issues: significant recent developments in cartel enforcement, anti-trust modernisation and policy self-examination in the U.S. and E.U.**
Mike Byowitz, Partner - Wachtell, Lipton, Rosen & Katz
10.10 **Mergers & Acquisitions Panel Discussion**
Practical issues arising when acquiring European companies
Chairman: Philip Martinius, Partner - Gibson, Dunn & Crutcher LLP Munich
Dr Orsolya Gorgenyi, Szecskay Ugyvedei Iroda, Hungary
Carlos Cerqueira, Blake, Cassels & Graydon LLP, London
Stefaan Deckmyn, Loyens & Loeff, Brussels
Ines Pöschel, Kellerhals Hess, Zurich, Switzerland
Jean-Claude Rivalland, Allen & Overy, Paris
11.00 Coffee Break
11.30 **U.S. Employer Expectations and Practices for European Based Executives**
Jim Gregory, Partner – Proskauer Rose L.L.P.
12.00 **Employment law discussion group**
Labour Law for European Start Ups – a Show Stopper or a Damp Squib?
Panel Chair: Dr. Alexander Lentz, Taylor Wessing, Germany
Marta de Oliveira Pinto Trindade, Abreu Advogados, Portugal,
Stéphanie Godof, Franklin, France
Emmanuelle Ries, Miller Rosenfalck LLP, United Kingdom
Aoife Gaughan, A&L Goodbody, Ireland
Allan Bloom, Paul Hastings, USA
12.45 Lunch at the Berkeley Court Hotel
19.30 Home Hospitality

Conference

WEDNESDAY 9 MAY 2007

- 18.00 Registration (Berkeley Court Hotel)
19.00 Drinks reception in the Berkeley Court

THURSDAY 10 MAY 2007

- 08.30 Registration (Berkeley Court Hotel)
08.30 **Extended Bureau Meeting**
12.50 Lunch at the Berkeley Court Hotel
14.00 **Extended Bureau Meeting (Continued)**
19.30 Irish night at The Merry Ploughboy Public House

FRIDAY 11 MAY 2007

- 08.00 Registration (Berkeley Court Hotel)
08.30 **Membership Forum**
09.30 **Management Committee Meetings : Congress, Finance, SPG, Communication**
10.30 **Sports Law Project**
11.00 **Forum of the Commissions**
12.40 Lunch at the Berkeley Court
14.00 - **Commissions Meetings – Arbitration, Human Rights, Transport, Tax**
15.15 - **Commissions Meetings – Litigation, Labour Law, Future of the Profession, M&A**
16.35 - **Commissions Meetings – Antitrust, Insolvency, IP/NT, Environment**
18.00
19.30 Home Hospitality

SATURDAY 12 MAY 2007

- 08.30 Registration (Berkeley Court Hotel)
08.30 **Commissions Meetings – Private Clients, Corporate Counsel, B&F, Distribution**
09.45 **Commissions Meetings - IBLC, EU Law, Telecom & Energy, Commercial Fraud**
11.00 **Law Course Committee**
12.30 Lunch at the Berkeley Court
13.30 **Executive Committee Meeting**
20.00 Gala dinner at the Guinness Storehouse

SOCIAL PROGRAMME

AIJA is well-known for its active social programmes. The Dublin seminar and conference will be no different.

Wednesday 9 May 2007, 19.00 - Drinks reception in the Berkeley Court Hotel

The conference will begin with a drinks reception in the conference hotel. After the reception delegates can make their own dinner arrangements. The organising committee and other Irish members will be available with suggestions for restaurants and other late night venues. Dress code, casual.

Thursday 10 May 2007, 19.30 - Irish night at The Merry Ploughboy Public House

Buses will take delegates from the Berkeley Court to The Merry Ploughboy Public House. After dinner, there will be a traditional Irish "session" which will involve traditional music, traditional Irish dancing and Guinness. Dress code, casual.

Friday 11 May 2007, 19.30 - Home Hospitality

This is an AIJA tradition. Groups of delegates are invited to the homes of Irish lawyers for dinner. Typically, groups of 8 to 10 lawyers are invited by their Irish host. On registration, you will receive details of your host and of the other guests together with details of the travel arrangements. It is traditional for guests to bring a small token of appreciation for their hosts. The organising committee will identify a late-night venue for those who wish to continue their evening after the home hospitality. Dress code, casual.

Saturday 12 May 2007, 20.00 - Gala dinner at the Guinness Storehouse

Buses will take delegates from the Berkeley Court to the Guinness Storehouse. The Guinness Storehouse is part of the Guinness complex where Guinness was first brewed in the late 1700s. The Storehouse is now one of Ireland's premier tourist attractions. Delegates will enjoy a gala dinner with a band and DJ. Buses will take the delegates back to the hotel at various stages throughout the evening. Dress code, Blacktie.

Programme

Séminaire

MERCREDI 9 MAI 2007

- 18.00 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
19.00 Réception - Cocktail à l'Hôtel Berkeley Court

JEUDI 10 MAI 2007

- 08.30 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
09.30 **Mot de bienvenue et Introduction**
Rory Brady S C, Procureur Général d'Irlande
Christian Lundgren, AIJA President
09.40 **S'engager avec Corporate America: Comment une institution européenne attire et gère l'investissement nord-américain**
Ferdinand von Prondznski, Président, Université de Dublin
10.20 **Investissement nord-américain en Europe : tendances, motivations et bénéfices**
William Slattery, Managing Director, State Street International (Ireland) Limited
11.00 Pause-café
11.30 **Conseil : le défi multinational des obligations conflictuelles - culture, classe de règlements locaux et étrangers**
Neil Tanner, Directeur juridique- International, Aramark
12.10 **Mesure antitrust des Etats Unis et de l'Europe: Politiques et impacts des juridictions extra-territoriales sur les décideurs**
Bill Prasifka, Président de l'Autorité de la concurrence irlandaise
12.50 Déjeuner à l'Hôtel Berkeley Court
14.30 **Le point de vue des affaires: Défis pratiques de la gestion de la propriété intellectuelle, protection des données, diffamation et autres risques juridiques dans des opérations de commerce transnationales**
John Herlihy, Directeur des ventes et opérations en ligne, Google EMEA
15.10 **Investissement dans les marchés des télécommunications en Europe: problèmes juridiques pour un acteur multinational**
Bernard Keogh, Directeur juridique Europe, Global Crossing
15.50 Pause-café
16.20 **Quand l'investissement tourne mal : droits, mesures et procédures du point de vue d'un investisseur européen**
Matthew Shankland et Dominic McCahill, Partners, Weil, Gotshal & Manges
17.00 **Climats fiscaux favorables pour l'investissement nord-américain en Europe: Où est-ce chaud et où est-ce moins agréable?**
Ms Carine Stoffels, Associé, Shearman & Sterling LLP
17.40 **Conclusions**
19.30 Nuit irlandaise au "The Merry Ploughboy Public House"

VENDREDI 10 MAI 2007

- 08.00 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
09.30 **Contrôle des fusions internationales: développement récent significatif dans le renforcement des cartels, la modernisation de l'anti-trust et la politique du self-examen aux Etats-Unis et dans l'Union Européenne**
Mike Byowitz, Partner - Wachtell, Lipton, Rosen & Katz
10.10 **Groupe de discussion : Fusions & Acquisitions**
Questions pratiques posées lors d'acquisitions de sociétés européennes
President: Philip Martinus, Associé, Gibson, Dunn & Crutcher LLP Munich
Dr Orsolya Gorgenyi, Szecskey Ugyvedei Iroda, Hongrie
Carlos Cerqueira, Blake, Cassels & Graydon LLP, Grande Bretagne
Stefaan Deckmyn, Loyens & Loeff, Belgique
Ines Pöschel, Kellerhals Hess, Zurich, Suisse
Jean-Claude Rivalland, Allen & Overy, Paris
11.00 Pause-café
11.30 **Attentes d'un employeur états-unien et pratiques pour les exécutifs basés en Europe**
Jim Gregory, Partner - Proskauer Rose L.L.P.
12.00 **Groupe de discussion : Droit du travail**
Droit du travail pour les start ups européennes – a Show Stopper or a Damp Squib?
Panel Chair: Dr. Alexander Lentz, Taylor Wessing, Allemagne
Marta de Oliveira Pinto Trindade, Abreu Advogados, Portugal,
Stéphanie Godof, Franklin, France
Emmanuelle Ries, Miller Rosenfalck LLP, Grande Bretagne
Aoife Gaughan, A&L Goodbody, Irlande
Ilan Bloom, Paul Hastings, USA
12.45 Déjeuner à l'Hôtel Berkeley Court
19.30 Dîner chez les confrères

Conférence

MERCREDI 9 MAI 2007

- 18.00 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
19.00 Réception - Cocktail à l'Hôtel Berkeley Court

JEUDI 10 MAI 2007

- 08.30 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
08.30 **Bureau Elargi**
12.50 Déjeuner à l'Hôtel Berkeley Court
14.00 **Bureau Elargi (suite)**
19.30 Nuit irlandaise au "Merry Ploughboy Public House »

VENDREDI 11 MAI 2007

- 08.00 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
08.30 **Forum des Membres**
09.30 **Comités de gestion : Congrès, Finances, SPG**
10.30 **Droit du sport (projet)**
11.00 **Forum des commissions**
12.40 Déjeuner à l'Hôtel Berkeley Court
14.00- **Commissions – Arbitrage, Droits de l'homme, Transport, Droit fiscal**
15-15
15.20- **Commissions – Contentieux judiciaire, Droit du travail, Avenir de la Profession, Fusions & Acquisitions**
16.35 **Commissions – Concurrence (Antitrust), Faillite, Technologie, média et propriété intellectuelle, Environnement**
16.45-
18.00
19.30 Dîner chez les Confrères

SAMEDI 12 MAI 2007

- 08.30 Enregistrement (Berkeley Court Hotel)
08.30 **Commissions – Clientèle privée, Juristes d'entreprise, Droit bancaire et financier, Distribution**
09.45 **Commissions – Droit des affaires internationales, Droit européen, Télécommunications et Energie, Droit pénal des affaires**
11.00 **Comité des cours**
12.30 Déjeuner à l'Hôtel Berkeley Court
13.30 Réunion du Comité Exécutif
20.00 Dîner de clôture au "Guinness Storehouse"

PROGRAMME SOCIAL

AIJA est connue pour ses programmes sociaux. Le séminaire et la conférence de Dublin répondront à vos attentes.

Mercredi 9 mai 2007, 19.00 - Drink à l'Hôtel Berkeley Court

La conférence commencera par un drink à l'hôtel de la conférence. Après la réception les participants pourront organiser leur propre dîner. Le comité organisateur et les membres irlandais se mettront à votre disposition pour vous conseiller restaurants et sorties nocturnes. Code vestimentaire: décontracté

Jeudi 10 mai 2007, 19.30 - Nuit irlandaise au Merry Ploughboy Public House

Des bus vous emmèneront de l'hôtel au Merry Ploughboy Public House. Après le dîner, vous sera offert une séance irlandaise traditionnelle, comprenant de la musique, des danses et de la Guinness. Code vestimentaire: décontracté

Vendredi 11 mai 2007, 19.30 - Dîner chez les confrères

C'est une tradition AIJA. Les participants sont invités chez des avocats irlandais pour le dîner. Des groupes de 8 à 10 avocats sont invités chez leur hôte irlandais. A l'enregistrement, vous recevrez les informations concernant votre hôte et les autres invités, ainsi que des informations sur le moyen de vous rendre chez votre hôte. Il est de tradition d'offrir à votre hôte un petit cadeau. Le comité d'organisation vous informera sur des endroits de sortie nocturne pour la suite de la soirée. Code vestimentaire: décontracté

Samedi 12 mai 2007, 20.00 - Dîner de gala dinner au Guinness Storehouse

Des bus vous emmèneront de l'hôtel Berkeley Court au Guinness Storehouse. Le Guinness Storehouse fait partie du complexe Guinness où la Guinness a été brassée pour la première fois à la fin du 18e siècle. Le Storehouse est devenue une des premières attractions touristiques irlandaise. Un groupe de musique et un DJ agrémenteront la soirée. Des bus ramèneront les participants à l'hôtel à différents moments de la soirée. Code vestimentaire: tenue de soirée



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

May Conference and Seminar - Conférence de Mai et Séminaire North American Investment in Europe – L'investissement nord-américain en Europe 9-12 May 2007 / 9-12 mai 2007

We would much prefer you to register and book your hotels on line at

<http://www.aija.org/modules/events/index.php?id=176>

Alternatively you can use the form.

There is no need to separately book hotels.

Nous préférierions que vous vous enregistriez et réserviez votre hôtel en ligne à l'adresse

<http://www.aija.org/modules/events/index.php?id=176>

Sinon vous pouvez utiliser le bulletin.

Vous ne devez pas contacter

les hôtels séparément.



ORGANIZING COMMITTEE - COMITE D'ORGANISATION

Declan Black

Mason Hayes + Curran
dblack@mhc.ie

Rosaleen Byrne

McCann FitzGerald
rosaleen.byrne@mccannfitzgerald.ie

Aoife Gaughan

A&L Goodbody
agaughan@algoodbody.ie

Philip Nolan

Mason Hayes + Curran
pnolan@mhc.ie

Keith Smith

Arthur Cox
keith.smith@athurcox.com

Please complete and return with payment details to:

AIJA Dublin Registration Desk @ PLATINUMone

The Courtyard, Carmenhall Road - Sandyford, Dublin - Ireland

T +353 1 2062912 - F + 353 1 2062999 or Email to: AIJA@platinumone.ie

ATTENDEE INFORMATION

Title/Titre: Mr Mrs Miss

First Name/Prénom: Surname/Nom

Law Firm/Cabinet:

Address/Adresse

Country/Pays: Post code/Code Postal

Email: (All confirmation & documentation will be sent to this email address)

Tel: Fax :

Date of Birth/Date de naissance: (dd/mm/yy)

Is this your first AIJA Event?/Premier événement AIJA: Yes/Oui - No/Non

REGISTRATION FEES - FRAIS D'INSCRIPTION

Registration fees include attendance at both the conference & seminar, documentation, coffee breaks, lunches & all social events.

	< 05.04.2007	>=05.04.2007	
Speaker/Orateur	EUR 445	EUR 595
AIJA Member/membre < 35	EUR 445	EUR 595
AIJA Member/membre >=35	EUR 495	EUR 595
Non member / non membre	EUR 545	EUR 645
Accompanying Person – Accompagnant			
The accompanying persons' fee includes access to social events only/ Le programme accompagnant ne donne droit qu'aux événements sociaux			
Number of Accompanying Persons		x EUR 195	
Total Accompanying fee / accompagnant		
Accompanying Person name - nom de l'accompagnant:		
		
Registration Fees - Frais d'inscription		Total

ACCOMMODATION OPTIONS / HÔTELS

I DO NOT require any accommodation booking / Je n'ai pas besoin d'hôtel.

Please note that we can offer the below accommodation at the preferential conference rates for a limited time only; there is no need to separately book hotels / Veuillez noter que les tarifs proposés ne sont valables que pour une durée limitée; vous ne devez pas contacter les hôtels séparément

BERKELEY COURT HOTEL 5*

Location: Conference Venue. Luxury, Tradition & Charm distinguishes The Berkeley Court and adds a touch of eminence to everything about it. Located in the heart of Dublin's fashionable embassy belt, the city is just a short walk away

Single/ Occupancy - 1 person EUR 209

Double Occupancy - 2 persons sharing* EUR 234

* Note the double rate refers to 2 persons sharing 1 bed - please specify if you require 2 beds
Hotel rates are inclusive of Full Irish Breakfast, Service Charge & VAT per night



BEWLEYS HOTEL 3*

Location: 10 minutes walking Distance from Conference Venue
In the heart of Dublin's exclusive business district and embassy belt, Bewleys Hotel Ballsbridge is a beautifully restored 19th century Masonic School.

Single / Occupancy - 1 person EUR 109

Double Occupancy - 2 persons sharing* EUR 109

*Note this is a 2 bedded room

Rate is Room only basis, per night, Inclusive of Tax and Service Charge only. Breakfast is an additional charge



Arrival/Arrivé:.....(dd/mm/yy)

Departure/Départ:.....(dd/mm/yy)

Number of Nights/Nombre de nuits:

Special Requirements - Demandes particulières:

(Non smoking/ Smoking room)

Dietary Requirements - Régimes diététiques particuliers:

PAYMENT DETAILS/PAIEMENTS

Accommodation - Any accommodation reserved must be guaranteed with a credit card. Any cancellation should be received in writing by email to AIIJA@platinumone.ie or by fax +353 1 2062999 72 hours prior to arrival. After this date the hotel may exact full cancellation charges. You will be notified on cancelling if a charge applies and the total charge so applied.

Toute réservation doit être garantie par une carte de crédit. Toute annulation doit être envoyée à AIIJA@platinumone.ie ou par fax +353 1 2062999 72 heures avant l'arrivée. Après cette date l'hôtel peut vous réclamer des charges d'annulation complètes. Vous serez avertis par écrit quels types de charge vous incombera.

Please forward me an invoice for payment by bank transfer/Veuillez me faire parvenir une facture pour un paiement par transfert bancaire

Please guarantee the above selected accommodation options with the below provided credit card only. I am forwarding a cheque / bank transfer./Veuillez garantir votre réservation ci-dessus indiquée par un chèque ou en communiquant les données de votre carte de crédit

Please debit my credit card details provided for any booking fees selected above to the value of - Veuillez débiter ma carte de crédit pour assurer ma réservation pour un montant de:

CREDIT CARD DETAILS/CARTE DE CRÉDIT

Type: Amex Visa MasterCard

Card Number:/...../...../..... _

Expiry Date:..... (mm/yy) CSV Number:..... (3 digit security code)

Card Holders Name: Signature:

Note: Your registration to the Dublin 2007 event is only activated once payment is cleared into the event bank account

Administration

Venue of the Seminar

The Berkeley Court Hotel
Lansdowne Road, Dublin 4.

Language - Number of participants - Cancellation

The Seminar will be held in English and in French without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the conference. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees	<= 05-04-07	> 05-04-07
Speaker	445 EUR	595 EUR
AIIJA Members < 35	445 EUR	595 EUR
AIIJA Members > 35	495 EUR	595 EUR
Non-Member	545 EUR	645 EUR
Accompanying person *	195 EUR	195 EUR

The **registration fee** includes attendance at the conference and seminar, documentation, lunches and coffee breaks and all social events.

The **accompanying persons' fee** includes access to all social events. Registration will only be effective after payment.

Booking and payment should be made on-line at:
<http://www.aija.org/modules/events/index.php?id=176>

We would prefer you to book on-line but you can book by the attached form.

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at special rates at the hotels indicated on the booking form. Should you book on-line or via the form, your hotel booking will also be made should you so choose. There is no need to separately book with hotels if you book on-line or fill in the form.

Lieu du séminaire

Berkeley Court
Lansdowne Road, Dublin 4.

Langue - Nombre de participants - Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais et en français sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier la conférence. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription	<= 1 Avril 2007	> 1 Avril 2007
Orateur	445 EUR	595 EUR
Membre AIIJA < 35	445 EUR	595 EUR
Membre AIIJA > 35	495 EUR	595 EUR
Non Membre AIIJA	545 EUR	645 EUR
Accompagnant*	195 EUR	195 EUR

Les **frais d'inscription** comprennent la participation aux travaux du séminaire et de la conférence, la documentation, les pauses-café, et déjeuners et les événements sociaux.

Les **frais d'inscription des accompagnants** comprennent les événements sociaux

L'inscription et le paiement peuvent se faire en ligne à l'adresse

<http://www.aija.org/modules/events/index.php?id=176>

Nous préférons que vous vous inscrivez en-ligne mais vous pouvez également vous enregistrer en utilisant le bulletin ci-joint.

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. Un nombre limité de chambres a été réservé à un tarif préférentiel dans les hôtels repris sur le bulletin d'inscription. Si vous vous inscrivez en ligne, vous procédez à la réservation de votre hôtel par la même occasion. Il n'est plus nécessaire de réserver séparément votre hôtel si vous réservez en ligne ou si vous remplissez le bulletin d'inscription ci-joint.

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION GLOBALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES ? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEZ DE LA CONTRIBUTION DE ET DE DISCUSSIONS AVEC DES COLLÈGUES SUR PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS COURS - NOUS « PARTAGEONS, APPRENONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" - WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

